



Referat af bestyrelsesmøde i Espe Hallen d. 25/9-2024

Deltagere: Peter, Lissen, Jacob, Fleming, Palle, Lene

Afbud: Dorte, René, Thomas

1. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde 28/8-2024

- Godkendt

2. Økonomi

- Dorte har rundsendt en gennemgang.

Årets foreløbige resultat: overskud på 42.902 kr. mod sidste års overskud på 253.186 kr. Vi mangler stadig at fakturere sponsorerne men regner med at kunne sende fakturaer ud pr. 30/9 2024.

Det går godt i vores motionscenter - indtægter for 104.356 kr. mod sidste års 86.810 kr.

FUT-festen løb kun lige rundt, men der var slet ikke så mange unge mennesker som normalt.

Lønudgifterne er naturligvis noget højere end sidste år, da vi har haft både Lissen, Kjeld og Birthe på lønningslisten i august. September måned bliver også høj, da Birthe først fratræder 30/9 2024.

Vi har købt ny pc til kontoret samt en ny I-phone.

3. Hallen

- Gulvet - vandskaden

Taksatoren har været og besigtige gulvet igen. Forsikringen sørger for at der bliver lavet nye huller til banderne indenfor kort tid. Det gyngende gulv blev også accepteret. Evt. skader ved slibning vil også blive dækket. Selve slibningen og opstregning bliver sandsynligvis først til sommer.

- Affald til genbrugspladsen. Lissen foreslår at vi laver en "ordning" hvor dem som alligevel skal på genbrugspladsen i weekenden melder ind til mig, hvis de har plads til lidt ekstra pap mm. På denne måde kan vi tage det løbende i stedet for at holde arbejdslørdag.

Lissen kontakter Marius Pedersen ang. at få containere til pap og plastik ved hallen.

- Evt.

Bil-ladestanderen på p-pladsen er blevet repareret.

Birthe passer hallen i uge 42 (minus søndag).

Der er indkøbt 2 sæt indendørs petanque.

4. Fester og arrangementer

- Byfest: Er der afholdt evalueringsmøde?

Ikke mellem byfesten og halbestyrelsen. Vi venter med at indkalde, indtil vi har udarbejdet en ny model for overskudsdeling.

- Hal-bal/FUT-fester. Hvordan gik det 20/9?

Der var kun ca. 150 unge mennesker. Der var mange andre arrangementer på samme dag. Det var en stille rolig og god aften. De frivillige har ryddet rigtig godt op, så det var fint at gøre rent efter.

Næste fest 22/11 – noget nyt? Vi fortsætte med samme koncept.

- Foredragsaftener – Hanne Ravn har rakt ud – Noget nyt? Hanne har fået nogle ledige datoer at arbejde videre med.

- Store hoppedag: 20. oktober kl. 10-16.

Sidste år var der ca. 100 børn, og de har 1-2 voksne med. Vi skal bruge 10

frivillige. To hold med 2 til billet-tjek, 4 personer til styring af aktiviteterne. Plus 2 frivillige i køkkenet.

SoMe-gruppen laver en billede til facebook og instragram. Lene hører Janne om hun kan sende det til sekretærene rundt på skolerne, og lægge det på aula.

Cafeteriet laver frikadeller og pastasalat som dagens ret. Pølsehorn og pizzasnegle. Husk at skrive at egen mad og drikke ikke må medbringes.

Jacob forbereder pasta m.m. lørdag, så det er klar til søndag.

- Hal-fest/hallens fødselsdagsfest. Datoen er fastsat til d. 1/3-2025, så vi kunne nå at få det i Espe Posten.
- Evt.

Lissen arbejder på at arrangere badminton-skole i uge 7.

Indendørs petanque starter op onsdag formiddag i uge 43. Det koster 20 kr./gang.

Strik og bevægelse fredag formiddag. Det koster 20 kr./gang.

5. Cafeen

- Fremtidig drift af cafeteriet.

Prisjusteringer.: Menuen er blevet trimmet, således at de retter der ikke gav overskud er skåret væk. Og de resterende retter er blevet prisjusteret.

Espe El vil sponsorer et køleskab til os, så vi kan sætte kolde øl og vand ind til selvbetjening på voksenholdene.

- Hvad gør vi fremadrettet? Skal vi have et udvalg, der kommer med et udspil?
Vi skal have en gangbar plan, der kan sættes i værk senest 01-01-2025

6. Motionscenteret

- Ombetrækning? Lissen kontakter firmaet i Nørre Søby og får et tilbud.
- Prisjustering til 2025? Udsættes til næste møde.
- Evt:

Tøj til instruktørerne – alle instruktører får 2 t-shirts og shorts/lange bukser.

Vi indkøber også nogle t-shirts der står Cafe på, som de frivillige kan bruge når de hjælper i cafeen.

7. Skydebaneprojekt

- Banen vil blive renoveret med det mest nødtørftige, så det er brugbart indtil der forelægger en afklaring på skydebaneprojektet.
- Vi nedsætter prisen for skytteforening til 15.000 kr/år for indeværende sæson. Og tager det op til revision igen næste år.

8. Sponsorer

- Sponsorkontrakt + periode. Peter orienterede om de nye sponsorpakker.
- Evt. afholde et sponsorarrangement til foråret.

9. Hjemmeside/SoMe:

- Møde 17/9-24: Gik godt. Peter/Lissen orienterer.

Vi skal have taget billeder til hjemmesiden – Peter kontakter Bettina Lübbert i løbet af oktober måned.

Lissen overtager skriv til de lokale medier.

Vi arbejder på at oparbejde et bagkatalog af billeder, så det bliver lettere at lave opslag til arrangementer.

10. Orientering fra foreningerne:

Foreningerne får et dueslag.

Lissen vil helst kontaktes pr. mail.

Pokalskab: Vi går i tænkeboks over hvor det giver mest mening at placere det.

Redskabsrummet bliver let rodet og uoverskueligt. Kan alle foreninger mødes og få ryddet op? Lissen har taget billeder af hvordan alt skal stå. Jacob printer dem og hænger dem op nede i rummet.

Lissen prøver at bortgive de defekte motionscykler. Hvis ikke de afhentes, køres de på genbrugspladsen.

Lissen rydder op i depotrummet.

11. Udvalg

- Udvalg:

- *Drift*: Palle/René: Det er sat gang i indkøb af batteri.

- Der er problemer med to af vores gulvvaskemaskiner. Bent fra Espe El prøver at se om han kan skaffe batterier til dem.

- Evt.?

Næste møde: 30. oktober kl. 18:30